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Чрез Председателя на Общински съвет-гр.Русе 

г-н Иво Пазарджиев 

До 
IСмета на Община Русе 

г-н Пенчо Милков 

ПИТАНЕ 

ОТ СТАНИМИР СТАНЧЕВ - ОБЩИНСКИ CbBETHHK 
ОТ ГРУПАТА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНHЩИ МК „СЪЮЗ НА JдЕМОКРАТИЧНИТЕ 

СИЛИ" /СДС, дЬГ, ССД, БНД, ДВИЖЕНИЕ 21/ 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИИ КМЕТ, 

Във връзка с медийни публикации и интервюта на Кмета относно 

изграждане на мостово съоръжение в езерото на лесопарк Липник, с. Николово, и 

провеждана обществена поръчка с предмет: ИНЖЕНЕРИНГ - проектиране, 
строителство и авторски надзор, на обект: „Изграждане на пешеходен мост на 

езеро Липник в с. Николово, община Русе" и определената дата 09.05.2023 г. като 

краен срок за подаване на офертните цени, моля да отговорите на следните мои 

въпроси: 

1 Има ли изготвен ПУП за имота и от кога? Има ли издадена строителна 

линия за извършените и за предстоящите СМР и ако да, на база кой 

проект? 

2. Има ли избран изпълнител на посочената по-горе обществена поръчка с 

предмет: ИНЖЕНЕРИНГ - проектиране, строителство и авторски 

надзор, на обект: „Изграждане на пешеходен мост на езеро Липник в с. 

Николово, община Русе"?; 

3. Във основа на каква процедура и на какво правно основание към момента 

на мястото има насип на трошено-каменна настилка с изляти 

фундаменти/стьпки?; 
4. Какво е правното и фактическо основание да се стартира обществена 

поръчка за избор на изпълнител на строеж, който вече е започнат?; 

5. В посочената максимална обща прогнозна стойност на поръчката, част 

Строителство, а именно - 74 000 лв. без J(ДC включено ли е поставяне на 
основи, изливане на фундамент/стъпки и др. СМР дейности, които към 

момента са извършени предварително?; 
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б. В случай, че извършените до момента СМР попадат в обхвата на 

обявената обществена поръчка, с какво финансиране са извършени 

същите? По този начин не се ли извършва двойно финансиране на този 

строеж, което да ощетява финансово Община Русе?; 

7. Каква е стойността на разходваните до момента средства за този насип, 

вкл. всички вложени материали, труд и техника за неговото изграждане? 

Каква е неговата цел?; 

8. Района, в който се извършва това СМР, води ли се горски терен и какъв 

точно е статута на тази територия? В тази връзка ще бъдат ли премахнати 

дървета и колко?; 

9. Необходимо ли е предварително становище на РИОСВ, Басейнова 

дирекция Дунавски район или други институции и кои? Издадени ли са 

такива до момента? 

10. Тъй като във Ваше интервю заявихте, че сте ангажирал най-добрия 

специалист по изграждане на мостове и подобни съоръжения, как може 

да обясните факта, че процедурата по тази обществена поръчка тепърва 

стартира? 

Желая отговорът да ми бъде предоставен в писмен вид на следващата 

сесия на Общински съвет - 18.05.2023 г 

Дата: 12.05.2023 г ПОДIIИС: 
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